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 Zápis z II-11. řádného jednání Výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 
Datum: 6. 1. 2016 od 13.00 hodin, Česká pojišťovna, Na Pankráci 123, Praha 4 
Přítomni: Z. Špaček – předseda VV, N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové VV, Z. 

Jirásek -  DR, O. Kaucká – asistentka VV, hosté: J. Veselka – Rada krajů, S. Dolejší – předseda 
RIK 

 
 
VV projednal: 

 A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV ze dne 17. 12. 2015.  

 Informaci J. Brothánka k celkovému hospodaření svazu za rok 2015, zejména pak k vyúčtování 
všech dotačních programů za rok 2015. Přesný výsledek bude znám na příštím zasedání VV. 

 Informaci J. Veselky, Z. Špačka, P. Bohumského a Z. Jiráska k novým Stanovám ČAST, které se 
budou schvalovat na Konferenci ČAST v roce 2016.  

 Jednotlivé oblasti rozpočtu ČAST pro rok 2016. Definitivní podobu rozpočtu bude schvalovat VV 
na svém příštím zasedání. VV primárně vychází z příjmů roku 2015 a plánuje rozpočet 
vyrovnaný. Problémem zůstává fakt, že výše dotačních peněz z MŠMT není dosud známa a 
pravděpodobně se tak stane až v průběhu měsíce března či dubna 2016.  

 Činnost sekretariátu v návaznosti na VV, tato otázka se neuzavřela. 

 Plán činnosti Registrační a informační komise pro nové volební období přednesenou jejím 
současným předsedou S. Dolejším. VV se dohodl na dalším postupu činnosti této komise, 
zejména v oblasti rozšíření registru a STISu  v návaznosti na zajištění programátorské kapacity. 
Koordinátorem za VV s komisí bude Z. Špaček. 

 

VV vzal na vědomí: 

 Informaci J. Veselky o obsahu smlouvy e-learningového školení a doškolení pro rok 2016, 
kterou jmenovaný připravil k podpisu. 

 Informace S. Dolejšího z komise RIK, náplň její další činnosti a další vývoj systému. 

 Informaci Z. Jiráska, člena dozorčí rady, z jejího jednání, které se konalo 17. 12. 2015 
v Hodoníně. Tohoto jednání se za VV zúčastnili P. Bohumský a Z. Špaček. Hlavními tématy byly 
zejména stanovy a plnění rozpočtu 2015. 

 Informaci N. Endala k metodice žebříčků mužů a žen. 

 Informaci N. Endala k přípravám turnaje TOP 10 2016 v Praze. VV pověřil Z. Špačka uzavřít 
smlouvu o pronájmu haly Sparty – Podvinný mlýn. VV pověřil O. Kauckou v pokračování hledání 
vhodných ubytovacích kapacit a dopravy.  

 Informaci N. Endala ze schůzky Mediální komise, která se konala 17. 12. 2015 v Praze, kde se 
probíral zejména plán činnosti na následující období.  

 Informaci N. Endala ze schůzky se zástupci s firmou Leemon ohledně  projektu ,,Všichni za stůl 
II“.  Podrobně informoval o formě a rozpočtu. 
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 Informaci P. Bohumského o předání agendy předsedovi Komise rozhodčích T. Malíkovi. 

 Informaci N. Endala k návrhu Komise mládeže k dotačnímu programu pro mládež. 

 Zprávu P. Bohumského z Finále Českého poháru a vyslovil poděkování všem organizátorům a 
činovníkům. Ten se finále zúčastnil společně s předsedou ČAST Z. Špačkem. Oba konstatovali, že 
finále ČP proběhlo důstojně i za přítomnosti internetového vysílání. 

 Informaci P. Bohumského k metodice výkladu prasklého míčku, kterou vydává Komise 
rozhodčích. 

 

VV schválil: 

 Zápis z minulého zasedání Výkonného výboru ze dne 17. 12. 2015 č. II-10. 

 Termín Konference ČAST, která se bude konat v neděli 3. dubna 2016 od 10.30 v sídle ČAST, 
Praze na Strahově. 

 VV schválil směrnici č.1/2016 o ,,Poskytování cestovních náhrad ČAST“. 

 VV schválil směrnici č.2/2016 o ,,Udělování licencí a školení rozhodčích“. 

 VV schválil smlouvu mezi Libereckým krajem a ČAST ohledně elektronického školení rozhodčích 
e-learningu. 

 Složení komise RIK na nové volební období ve složení: Předseda komise S. Dolejší, členové P. 
Halas, V. Herout, stálý zástupce Sekretariátu J. Poledne. 

 VV schválil rozpočet projektu Všichni za stůl II. 

 

VV uložil: 

1) S. Dolejšímu: Připravit priority komise RIK na základě projednání z dnešního VV. 

T: 20. 1. 2016 

2) J. Polednemu: Zveřejnit termín Konference ČAST, směrnice č.1/2016 a č.2/2016 na webových 

stránkách ČAST. 

T: 10. 1. 2016 

3) P. Bohumskému : Předložit VV přepracované směrnice o náhradách pro rozhodčí a udělování 

žlutých karet dle požadavků VV. 

T: 27. 1. 2016   

 

Úkoly z minulých zápisů: 

 
1) P. Bohumskému: Projednat s dodavatelem lokalizaci jednotného systému řízení jednorázových 

soutěží. 
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T: 20. 2. 2016 
 

2) N. Endalovi: Zajistit podepsání smlouvy o poskytování služeb ohledně medializace stolního 
tenisu pro rok 2016. 
 
T: 20. 1. 2016 
 

3) Členům VV: Zajistit splnění úkolů a doporučení vyplývající ze zasedání DR. 

  T: průběžně 

 

 

 
Jednání ukončeno 6. 1. 2016 v 18.30 

 

 

 

Příští zasedání:  27. 1. 2016 od 13.00 Na Pankráci 123, Praha 4 

                           17. 2. 2016 od 13:00 Na Pankráci 123, Praha 4 

                            

 

Zapsala: O. Kaucká 
Schválili: P. Bohumský, J. Brothánek, N. Endal, Z. Špaček 


